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Prevalje, 22. junij 2023 
 

ZAPISNIK 
 3. redne seje Sveta staršev Vrtca Prevalje v šolskem letu 2022/2023,  
ki je bila 22. junija 2023, ob 18.00, v prostorih Vrtca Krojaček Hlaček 

 
Prisotni člani Sveta staršev vrtca Prevalje: igralnice 2, 3, 14, 6, 7, 9, 11, 12, 15. 
Odsotni člani Sveta staršev vrtca Prevalje: igralnice 1, 4, 5, 7, 10, 13, 16, 17, Leše. 
Ostali prisotni: Ana Buhvald Pori, pomočnica ravnateljice za vrtec 
 
Dnevni red: 
1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev dnevnega reda. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta staršev Vrtca Prevalje 2022/2023. 
4. Poročilo ob koncu šolskega leta 2022/2023 (pomočnica ravnateljice za vrtec). 
5. Novo šolsko leto 2023/2024 (pomočnica ravnateljice za vrtec). 
6. Razno. 

Ad1 
Pomočnica ravnateljice za vrtec ga. Ana Buhvald Pori in predsednik Sveta staršev Dejan Meh 
Savić sta pozdravila zbrane, Prisotnih je bilo 9 predstavnikov staršev od 18 (igralnice 2, 3, 14, 
6, 7, 9, 11, 12, 15), 5 staršev je bilo opravičeno odsotni, 4 neopravičeno. Predsednik Sveta 
staršev Dejan Meh Savić je ugotovil, da Svet staršev ni sklepčen.  
Pomočnica ravnateljice je razložila, da s sejo lahko nadaljujemo, ne moremo pa potrjevati 
sklepov, ki se ne tičejo direktno samega poteka seje. 
 
Sklep 1: Svet staršev ni sklepčen.  
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika in je priložena originalu zapisnika. 
 

Ad2 
Člani Sveta zavoda so se s predlaganim dnevnim redom strinjali in ga sprejeli. 
Sklep 2: Svet staršev se strinja s predlaganim dnevnim redom. 
 
 

Ad3 
 
Predsednik Sveta staršev vrtca Prevalje, Dejan Meh Savić, je prisotne obvestil, da bo zapisnik 
2. redne seje Sveta staršev Vrtca Prevalje 2022/2023, ob pogoju, da bo svet sklepčen na 
naslednji redni seji, potrjen takrat. Pripomb na zapisnik ni bilo. 
Sklep 3: Potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta staršev Vrtca Prevalje 2022/2023 se prenese 
na naslednjo sejo.  
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Ad4 
 
Pomočnica ravnateljice za vrtec, gospa Ana Buhvald Pori, je uvodoma pojasnila, da je bila 
večina aktivnosti v navezavi na Letni delovni načrt izpolnjena in da so bile dobro obiskane 
tudi vse ponujene popoldanske aktivnosti (za otroke in starše). Izpostavila je naslednje 
projekte in aktivnosti: rojstni dan vrtca, nacionalni program skupnega branja, gozdni 
vrtec/gozdna pedagogika, izobraževanja vzgojiteljic, predstava vrtca Prevalje Krojaček Hlaček 
s slavnostno premiero in razni projekti, kot so tradicionalni slovenski zajtrk in Pasavček, 
Varno sonce, Predšolska bralna značka, zimski pohod z lučkami, babica Zima, gledališke 
predstave skupin, obisk reperja Marka Marina, spanje v vrtcu za skupine s starejšimi otroci, 
kar je bilo odlično sprejeto. Čez leto so v oddelkih potekale hospitacije, strokovne delavke so 
odšle tudi na strokovno ekskurzijo. V želenem obsegu sta bila izvedena smučarski (99 otrok) 
in plavalni tečaj (125 otrok), izlet v Kekčevo deželo in zaključna prireditev. Vrtec je bil 
vključen v Tedne vseživljenjskega učenja, glasbena šola jim je predstavila glasbila. V šolskem 
letu 2022/2023 je bila rdeča nit v vrtcu tematika gusarjev – gledališka predstava, skupinska 
pustna maska, učenje gusarskih pesmi v okviru pevskega zbora, sodelovanje na karnevalu in 
zaključna prireditev s slavnostnim slovesom od mini maturantov, na kateri so sodelovali vsi 
otroci. Otroci iz OŠ Juričevega Drejčka so otrokom v vrtcu odigrali predstavo Zaklad malo 
drugače, nad katero so bili otroci navdušeni. Vrtec je obiskala folklorna skupina, organizirali 
so planinski tabor na Kopah, ki ga je delno sofinancirala Občina Prevalje (letos so zaradi 
podražitev na predlog svetnika povečali sredstva). Vključeni so bili v akcijo Pokloni zvezek, 
predšolskim otrokom so se predstavile tudi učiteljice iz šole, tudi predšolski otroci so obiskali 
šolo. Za otroke je vrtec organiziral piknik in igranje z vodo ob primernem vremenu. Izvajali so 
pevski zbor v dveh delih drugega starostnega obdobja. Knjižnica je zaradi prostorske stiske 
potekala v obliki bralnih nahrbtnikov (starši so prek maila izrazili željo, vzgojiteljica-
knjižničarka je pripravila nahrbtnike v omarice otrok). Izvedli so Krojačkov šport za 2. 
starostno obdobje in Krojačkovo vadbo s starši za 1. starostno obdobje, planinske urice. V 
okviru dijaške prakse je bilo na praksi nekaj dijakinj in en dijak ter študentke. Pogovorne ure 
so potekale enkrat na mesec, organizirana so bila tudi srečanja s starši. 
 
Organizirano je bilo tudi fotografiranje otrok v sodelovanju s studiem Artpro. Starši so izrazili 
zadovoljstvo s ponudnikom, pomočnica ravnateljice za vrtec, gospa Ana Buhvald Pori, je 
odgovorila na pomislek, zakaj vrtec ne zbere lokalnega ponudnika fotografa in pojasnila, da 
je za organizacijo fotografiranja v vrtcu potrebno prednaročilo, saj otroci sami ne morejo 
povedati, da bi se individualno slikali, kar sedanji ponudnik omogoča, lokalni pa ne, prav tako 
pa je izpostavila, da morajo in želijo spoštovati varstvo osebnih podatkov otrok, kar pomeni, 
da je dostop in tudi morebitno naročilo drugih staršev do fotografij vseh otrok ob izboru in 
naročilu fotografij, kar poteka pri lokalnemu ponudniku storitev – v neskladju z zakonodajo z 
vidika varstva osebnih podatkov.  
 
V letu 2023 je vrtec prejel donacijo trgovine Jysk v vrednosti 675 EUR in 1000 EUR donacije 
podjetja MOL ob otvoritvi v Dobji vasi.  
 
 



           

Predstavniki skupin so posebej pohvalili in izpostavili zaključno prireditev vrtca, na kateri so 
sodelovali vsi otroci, bralne nahrbtnike, obisk šolarjev in šole, spanje v vrtcu, vzgojiteljice v 
skupini 12, petje v skupinah, pohod z lučkami, skupinsko masko na pustnem karnevalu, 
kostanjev piknik. 
 
Ena izmed predstavnic staršev je izrazila nezadovoljstvo nekaterih staršev s tem, da vsi otroci 
opravijo bralno značko, kljub temu, da ne znajo slovenskega jezika v enaki meri kot njihovi 
vrstniki. Pomočnica ravnateljice za vrtec, gospa Ana Buhvald Pori, je pojasnila, da v tem 
primeru ne odstopa od načina delovanja vrtca in da bralno značko dobijo vsi otroci, saj jo 
opravijo v skupini s skupnim branjem. Pojasnila je, da je namen predšolske bralne značke 
namen spodbuditi starše, da z otroci berejo doma in da berejo skupaj v oddelku, ne pa 
tekmovanje. Otroci, ki od doma prinesejo knjigo in jo predstavijo, pa so posebej pohvaljeni, 
saj so naredili več. Večina staršev se je strinjala, da je prav, da vsi otroci dobijo bralno 
značko, saj so vsi celo leto vključeni v branje v skupinah in se trudijo na svoj način in da je 
spodbuda pri branju za tiste, ki še ne znajo jezika z bralno značko ključna za njihovo 
motivacijo in enake možnosti. Gospa Ana Buhvald Pori je pojasnila še, da vrtec za otroke, 
katerih njihov materni jezik ni slovenščina, posebej organizira ure slovenščine, da bi jim 
omogočili čimprejšnje enakovredno vključevanje in da v vrtcu potekajo aktivnosti, ki 
spodbujajo medsebojno spoštovanje in učenje o raznolikosti.  
 
Sklep 4: Prisotni so se seznanili s poročilom ob koncu šolskega leta 2022/2023. 
 

Ad5 
 

Pomočnica ravnateljice, gospa Ana Buhvald Pori, je pojasnila, da je bila sistemizacija delovnih 
mest potrjena na občini. Obeta se nov vrtčevski oddelek enote Krojaček Hlaček tudi v 
Šentanelu. Šolsko leto se prične 1. 9. 2023. Vrtec bo poslal tudi anketo o zadovoljstvu z 
delovanje vrtca in s prehrano v vrtcu.  
Glede na trenutno stanje do delovalo 17 skupin, sprejeti bodo vsi otroci, ki so se vpisali v 
rednem roku in s 1. 9. dopolnijo pogoje za sprejem. Letos je bilo kar nekaj selitev in odstopov 
od vlog in pogodb – na morebitna prosta mesta bodo sprejeti otroci iz čakalnega seznama. 
 
Sklep 5: Prisotni so se seznanili z nekaterimi informacijami za šolsko leto 2023/2024.  
 
 

Ad6 
 
Predstavnik skupine je predlagal, da se v jesenskem obdobju, ko se pričnejo vrtčevske 
bolezni, predstavniki staršev staršem pošljejo ponovno povzetek predavanja zdravnice dr. 
Vogel Jurgec, kjer povzema najpomembnejše informacije, kako starši postopajo ob različnih 
boleznih. 
 
Gospa Ana Buhvald Pori je izpostavila še vprašanje staršev, ki so podali prošnjo, da bi šli v 
prihodnje leto z isto vzgojiteljico. Pojasnila je, da je to v našem vrtcu organizacijsko praktično 



           

nemogoče, saj se skupine oblikujejo glede na normative po številu otrok, ni pa toliko 
novincev, da bi jih lahko priključevali obstoječim skupinam, ki bi ostale pri isti vzgojiteljici.   
Pojasnila je tudi, da je dodaten razlog v menjavi vzgojiteljic ta, da različne vzgojiteljice 
ponujajo različne prednosti (različni pristopi, načini dela, poudarki …). Dodala je še, da so pri 
tem tako pozitivne kot negativne izkušnje in da o tem večkrat razpravljajo še na vzgojiteljem 
zboru, pa so do sedaj prišle do zaključka, da zagovarjajo tak način.  
 
Gospa Ana Buhvald Pori se je zahvalila vsem staršem, ki so letos aktivno sodelovali v svetu 
staršev. 
 
Seja Sveta staršev se je zaključila ob 18.58.  
 
Zapisnik: Nina Meh Savić 
 
                                                                                                                  Predsednik: Dejan Meh Savić 
 
 
 
Priloge:  

• Lista prisotnosti 
 
 
 


